No. 22345. Multilateral

CONVENTION (NO. 155) CONCERNING OCCUPATIONAL SAFETY AND HEALTH AND THE WORKING ENVIRONMENT. GENEVA, 22 JUNE 1981 [United Nations, Treaty Series, vol. 1331, I-22345.]

RATIFICATION

Argentina

Registration of instrument with the Director-General of the International Labour Office: 13 January 2014

Date of effect: 13 January 2015 Registration with the Secretariat of the United Nations: International Labour Organisation, 14 July 2014

RATIFICATION

Zambia

Registration of instrument with the Director-General of the International Labour Office: 23 December 2013

Date of effect: 23 December 2014
Registration with the Secretariat of the
United Nations: International Labour
Organisation, 14 July 2014

Nº 22345. Multilatéral

CONVENTION (Nº 155) CONCERNANT LA SÉCURITÉ, LA SANTÉ DES TRAVAILLEURS ET LE MILIEU DE TRAVAIL. GENÈVE, 22 JUIN 1981 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1331, 1-22345.]

RATIFICATION

Argentine

Enregistrement de l'instrument auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 13 janvier 2014

Date de prise d'effet : 13 janvier 2015 Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 14 juillet 2014

RATIFICATION

Zambie

Enregistrement de l'instrument auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 23 décembre 2013

Date de prise d'effet : 23 décembre 2014 Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 14 juillet 2014 PROTOCOL TO THE OCCUPATIONAL SAFETY AND HEALTH CONVENTION, 1981. GENEVA, 20 JUNE 2002 [United Nations, Treaty Series, vol. 2308, A-22345.]

RATIFICATION

Argentina

Registration of instrument with the Director-General of the International Labour Office: 13 January 2014

Date of effect: 13 January 2015
Registration with the Secretariat of the
United Nations: International Labour
Organisation, 14 July 2014

PROTOCOLE RELATIF À LA CONVENTION SUR LA SÉCURITÉ ET LA SANTÉ DES TRAVAILLEURS, 1981. GENÈVE, 20 JUIN 2002 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2308, A-22345.]

RATIFICATION

Argentine

Enregistrement de l'instrument auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 13 janvier 2014

Date de prise d'effet : 13 janvier 2015 Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 14 juillet 2014